
Usnesení R/112/24 Číslo materiálu : 6/x 
Komise: Školská                                                                RM  30. 1. 2024 
Datum :   7. 12. 2023  
Přítomni: 
 
 
 
Neomluveni: 
Omluveni: 
 
Gestoři komise 
Hosté:               

Dana Vepřková, Jiří Nedvěd, Jana Červená, Klára Čejková, Nina Bilincová, Jana 
Nedvědová, Petr Spálený, Pavlína Hladíková, Jana Bolková, Pavla Berková, Soňa 
Zuchová, Andrea Melechová Ruthová, Kamila Drtilová 
L. Krulišová – administrátorka komise 
 
Radek Pařez, Petr Lošek, Karel Polívka 
  
Mgr. Lukáš Seifert – starosta, Ing. Josef Treml - radní 
 

Příští jednání: 15. 1. 2024  v 17.00 hodin ZŠ Žižkov 
 

1. Hodnocení velkých projektů v oblasti vzdělávání 
Členům komise byla předložena sumarizační tabulka všech žádostí o dotaci. Podkladem 
pro její vypracování a následné stanovení výsledné částky byly údaje z hodnotících 
formulářů, které byly zaslány členy komise ve stanoveném termínu. Úkolem členů 
komise bylo na tomto jednání výši navržených částek projednat, a následně odhlasovat. 
Celkem bylo podáno 7 žádostí s celkovým požadavkem 285 400,- Kč. Na základě 
bodového hodnocení jednotlivých členů komise bylo navrženo podpořit velké projekty 
celkovou částkou 157 700,- Kč. Vzhledem k tomu, že limit na velké projekty pro rok 
2024 byl stanoven ve výši 150 000,- Kč, bylo nutné provést ještě další krácení 
vypočtených částek. V následné, poměrně dlouhé, diskusi členové komise navrhli 
vyřazení projektu „Velikonoční dílny pro děti“ žadatele Pod Horami, z.s.  Důvodem 
vyřazení projektu bylo konstatování, že projekt nepřináší do škol nic nového, co by 
školy dlouhodobě nerealizovaly samy a úspěšně.  Tato duplicita v námětu způsobila 
vyřazení projektu. Tento návrh byl všemi zúčastněnými odhlasován. Dále následovala 
diskuse ohledně způsobu krácení, přičemž byly navrženy dvě možné varianty. 1. 
varianta navrhovala odečet stejné částky každé žádosti a 2. varianta navrhovala 
zohlednění výše bodového hodnocení jednotlivých projektů. Členové se dohodli na 
použití 2. varianty, dle které výpočet provedl pan Treml. Výsledná tabulka je přílohou 
tohoto zápisu. 
2. Strategie ve školství 
V souvislosti se zpracováním strategie již na předchozí schůzce paní Kamila Drtilová 
informovala o možnosti zakomponování konceptu CPV (Centra podpory vzdělávání) do 
její výsledné podoby. Za tímto účelem bude přizván na další setkání členů komise 
15.1.2024 pan Ondřej Matějka, zástupce ředitele NF Eduzměna a ředitel CPV (Centra 
podpory vzdělávání).  
 
 

 
 

 
Zapsala: L. Krulišová 
Zápis ověřil: D. Vepřková 


